
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 15. januar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 299
Er ministeren af den overbevisning, at der ikke er positive effekter ved at ud-
byde regionale strækninger (tabsgivende), men kun attraktive strækninger jf.
følgende udtalelse fra Jesper Lok, adm. direktør i DSB, i artikel ”DSB: Udbud
kan skade samfundet” i Jyllandsposten den 10. januar 2014: "Der er risiko for,
at man ender med at nationalisere alle tabene og alle de svære opgaver og
så falder for fristelsen og privatiserer de attraktive strækninger og alle godter-
ne", og de indhøstede erfaringer fra udbuddet af togtrafikken i Midt- og Vest-
jylland jf. Rigsrevisionens evaluering fra april 2012 om udbuddet af togtrafik-
ken i Midt- og Vestjylland 2003-2010?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Geertsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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